

Referat fra styremøte i Eidskog o-lag, 18. mai 2021

Styremøtet ble gjennomført som videokonferanse på Zoom.

Tilstede: Arne Sørli, Eivind Lande, Kai Bergersen, Jon Ivar Bergersen og Philip Føyen

Referent: Arne Sørli

Sak 14/21: Mulig arrangement av kretsløp

Kommentarer: I utgangspunktet tenkte vi å arrangere et løp samme helg som Morokulien 2-dagers skulle ha vært (3.-4. juli), men koronasituasjonen er fortsatt usikker.

Styrets vedtak:

1. *Vi avventer å bestemme løpsdato enn så lenge, og må ha en koronaavklaring i starten av juni for å kunne arrangere den første helga i juli. Alternativet er å arrangere et løp til høsten.*

Sak 15/21: Stolpejakt

Kommentarer: Stolpejakten er godt i gang og kart-brosjyre kommer snart. Ilag-Hesbøl grunneierlag har tatt kontakt med o-laget og klaget på mye trafikk på veiene.

Styrets vedtak:

1. *Vi tar kontakt med Ilag-Hesbøl grunneierlag og tilbyr oss å henge opp parkering-plakat ved jordkoia og informere om dette på Stolpejakt Facebook-siden. Ansvarlig: **Eivind***

Sak 16/21: Eventuelt

Kommentarer:

Styrets vedtak:

1. *Vi innfører å bruke Vipps som betaling på o-karusell/treningsløp istedenfor å kreve inn penger i etterkant. Dette gjelder fra og med o-karusell 3. **Arne** legger ut nyhet om dette, samt Vipps-nummer, på hjemmesiden.*
2. ***Kai** kjøper inn et nytt pop-up telt, pris ca. 6-7000 kr.*
3. *Vi bestiller opp nytt o-tøy til vinteren. **Eivind** sørger for prøvekolleksjon som tas med på årsavslutningen for å kunne prøve størrelser.*
4. *Det trengs en ryddedugnad på o-rommet. Vi avventer dette til alle aktuelle er vaksinert og koronasituasjonen har normalisert seg.*

Neste styremøte: Tirsdag 10. august kl. 20